
 

 

 

Divadelní fakulta Janáčkovy akademie múzických umění v Brně 

 

tel.: 542 591 300  http://difa.jamu.cz e-mail: difa@jamu.cz  

Zápis 

z jednání kolegia děkana konaného dne 7. ledna 2019 

Přítomni: doc. Mgr. Petr Francán, doc. MgA. Blanka Chládková, prof. MgA. Ivo Krobot, doc. MgA. Hana 

Slavíková, Ph.D., doc. Ing. David Strnad, MgA. Ondřej Vodička, Mgr. Klára Viková. 
 

I. Chod fakulty: 

 informace děkana: 

- proběhl historicko-architektonický audit budovy – je možné zabudovat nové vikýře 

do Ateliérů prof. Kovalčuka a prof. Cejpka, a střešní okna do stávajících skladů směřujících 

do ul. Dvořákovy; KD diskutovalo možnosti financování; 

- odvolání MgA. Větrovce – děkan seznámil kolegium se zněním rozhodnutí, formulovaným 

rektorátem; 

- nedostatek validních ISIC známek v Info centru JAMU v minulém týdnu – info od studentů, 

již vyřešil rektorát; 

- další fakultní setkání k OP VVV 2 je plánováno 7. 1. v 15:30; 

- politologické přednášky Bc. Urbaníka - děkan seznámil KD se záměrem a náplní čtyř 

politologických přednášek studenta fakulty v Klubu; 

 informace doc. Chládkové: 

- OP VVV stávající – doc. Chládková informovala s plánem čerpání nepřímých nákladů v roce 

2019 a změnami s čerpáním souvisejícími; 

- doc. Chládková informovala o pozvání na setkání ke stávajícímu webu (10. 1. 9:00, rektorát); 

tajemník konstatoval, že o této schůzce, jako zástupce DF v jednáních o novém webu za fakultu, 

není informován; 

 informace doc. Slavíkové: 

- FRVČ 2019 – je třeba naplánovat fakultní hodnocení; 

- Specifický výzkum – zasedání komise hodnocení projektů 2018 je naplánováno 28. 1.; 

- RUV – výzva k zapsání výkonů proběhne na poradě pedagogů 16. 1.; KD diskutovalo otázku 

možnosti nahlášení uměleckých výkonů v IS nebo přímo ve formuláři RUV;  

 informace doc. Strnada: 

- statut oborové rady – KD diskutovalo náplň statutu oborové rady; 

 informace prof. Krobota: 

- hodnocení inscenací – návrh o rozšíření hodnocení i o studenty ATD; 

- prof. Krobot navrhuje setkání nad propagací divadel ve složení: rektor, Mgr. Mareček, 

prof. Krobot, doc. Chládková; 

- prof. Krobot upozornil na letošní 90. výročí narození Milana Kundery (1. 4.); 

 informace tajemníka: 

- havárie vody v podkroví fakulty min. týden (prasklá expanzní nádrž) – bude řešeno jako 

pojistná událost; 

- proběhlo I. kolo výběrového řízení na obnovu elektrické a datové sítě; tajemník navrhuje 

posunout zahájení prací již na ½ června a vyjmenoval řadu souvisejících omezení a navazujících 

prací (nutnost stěhování prac. míst, výmalba, mytí oken, nové koberce apod.). 
 

II. Studijní oddělení: 

 schůzka s kvestorkou nad problematikou doktorských studií proběhne 7. 1. v 12:30 hod; 

 doc. Strnad odsouhlasil žádost BcA. Srpkové (II. roč. nav.mag., S) o ISP; 

 děkan odsouhlasil žádost BcA. Srpkové o rozložení studia. 
 

IV. K projednání na příštím kolegiu: 

 program únorové Umělecké rady; 

 průvod k zahájení příštího AR – koncepce, systém; 

 připomenutí 30. výročí sametové revoluce – jakým způsobem. 
 

Oprava zápisu č. 35 ze dne 17. 12. 2018: 

 děkan odsouhlasil návrh Mgr. Lahodové na udělení mimořádného stipendia ve výši 1.000,- Kč/ 

osoba související s účastí a podílu na organizaci Theatre Symposium Brno 2018 pro studenty 

M. Stehlíkovou a P. Uhříka (II. roč.bak., DPaJT). 

  
zapsala: Mgr. Klára Viková verifikoval: doc. Mgr. Petr Francán 


